



申請入學之班級

Class applied for:

幼兒班 K.1 / 低班 K.2 / 高班 K.3

申請入學之班制

Session applied for:

☐ 上午 A.M. / ☐ 下午 P.M. / ☐ 全日 Whole-day

請按意願在報讀班級之 內填寫 1、2、3

Please indicate your preference by writing 1,2,3 in the applying level boxes

學生姓名

Student's Name:

中文 Chinese :

英文 English :

相片

Photo

出生證明書 / 護照 / 其他證件號碼

Birth Certificate/ Passport / Other Document No:

性別 Gender

: 男 M / 女 F

國籍 Nationality

:

出生日期 Date of Birth

:

出生地點 Place of Birth

:

電話 Tel. No.

:

宗教 Religion

:

住址 Home Address

:

父母/監護人資料 Parents'/ Guardian's Particulars

	父親 Father	母親 Mother	監護人 Guardian/ 其他 Others
姓名 Name			
職業 Occupation			
手提電話 Mobile No.	☐	☐	☐

* 如欲用 Whatsapp 短訊收取面試結果，請選取一個電話號碼在方格內加✓。

If you would like to receive the interview results via WhatsApp, please select one phone number and tick the box.

若有親屬現/曾就讀本校，請註明

If you have family members/relatives who studied/are studying in our school, please state below:

姓名 Name:

年度 Year:

關係 Relation:

曾就讀其他學校(Studied in another School)

☐ 有(Yes)

學校名稱 Name of School:

離校原因 Reason for change of School:

☐ 沒有(No)

-----個人資料收集聲明 Personal Data Collection Statement-----

1. 申請人所提供之之有關事宜，並只准許處理入學程序及在工作上有需要知道該等資料的教職員使用。而所有不獲取錄之申請表格及個人資料，將於新學年開課 9 月份銷毀。The personal data provided in this form will be used by our school staff for purposes related to the processing of enrollment and student administration. The personal data of unsuccessful candidates will be destroyed
2. 申請人所提供之個人資料，絕對保密，本校不會將資料轉移及向第三者披露。
This personal data will not be transferred to other external parties.
3. 申請人有權要求查閱及更正申請表內所提供資料，如有需要，請以書面致函本校向校長提出要求查閱或更正資料事宜。
Applicants have the right to request access to, and to request the correction of, their data. Applicants wishing to amend their data should submit written requests to our school by using Personal Data Amendment Forms.

本人完全明白 貴校「收集個人資料」告示是根據《個人資料(私隱)條例》執行，並自願提供以上個人資料。

I understand the school's personal data privacy policy and willingly submit my personal data to the school.

日期

家長簽署

Date: _____

Parent's/Guardian's Signature: _____